

Title (en)
Cigarette pack with tamper-evident element

Title (de)
Zigarettenpackung mit Originalitäts-Sicherungselement

Title (fr)
Emballage de cigarettes à témoin d'intégrité incorporé

Publication
EP 0727364 A1 19960821 (FR)

Application
EP 96400265 A 19960209

Priority
FR 9502224 A 19950216

Abstract (en)
The package, made from a single panel of a semi-rigid material, is cut out and folded to form a body. The body has its rear face (4) connected to the rear face (3) of its lid by a fold line (5) which acts as a hinge. The panel is made with two lengthwise fold lines forming a central strip the same width as the package and two side strips which form its edges. The central strip has pre-cut lines which prevent the lid from being opened until they have been separated. Alternatively, the lid can have a tongue on its front edge to engage with a slit at the top of the body of the package.

Abstract (fr)
L'emballage selon l'invention est réalisé à partir d'un flan et comprend un corps dont la face arrière (4) est reliée à la face arrière (3) d'un couvercle (2) par l'intermédiaire d'une ligne de pliage (5) formant charnière. Il présente, en position fermée du couvercle (2), une forme parallélépipédique selon laquelle les faces avant (14'), arrière (4) et les faces latérales (FL2, FL'2) du corps se trouvent dans le prolongement des faces avant, arrière (3) et latérales (FL1, FL'1) du couvercle (2). Les faces latérales (FL2, FL'2) du corps sont reliées aux faces latérales (FL1, FL'1) du couvercle (2) par deux zones frangibles servant de témoins d'intégrité. L'invention permet d'éviter l'emploi d'un film de surenveloppement. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 85/10

IPC 8 full level
B65D 85/10 (2006.01)

CPC (source: EP US)
B65D 85/1045 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] EP 0519697 A1 19921223 - REYNOLDS TOBACCO CO R [US]
- [AD] GB 652177 A 19510418 - WILLIAM ARTHUR ROFFEY, et al
- [A] EP 0082388 A1 19830629 - SCHMERMUND MASCHF ALFRED [DE]
- [A] DE 1054373 B 19590402 - ERNA DOERING
- [A] DE 9103327 U1 19910620
- [A] FR 2293368 A1 19760702 - MICHELS [FR]
- [A] GB 2054524 A 19810218 - SCHMERMUND A

Cited by
DE102012019557A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE FR LU NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0727364 A1 19960821; FR 2730701 A1 19960823; FR 2730701 B1 19970404

DOCDB simple family (application)
EP 96400265 A 19960209; FR 9502224 A 19950216